
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Er ministeren enig med Dansk Folkepartis skatteordfører Dennis Flydtkjær,
der til DR den 23/8-16 udtaler følgende om regeringens lovede topskattelettel-
ser: ”Det er nogle ganske få kommuner - i København og Nordsjælland især -
der får gavn af det. Vi synes, det er bedre at se på, hvordan vi skaber mere
balance i Danmark. Og det her er jo et skridt i den gale retning. Man siger, at
de her topskattelettelser skal skabe vækst i Danmark, men det her kommer jo
så kun til at skabe vækst i udvalgte kommuner”?
http://www.dr.dk/nyheder/politik/topskattelettelser-vil-ramme-geografisk-
skaevt
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20151, jf. SAU
alm. del - samrådsspørgsmål AY.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S), Magnus Heunicke
(S) og Lea Wermelin (S).

På udvalgets vegne
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